
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 02.05.2019  
 
Fylkesordføraren gav slikt svar: 
 
«Lokasjonane er valt ut og plasseringane er befart i lag med verneombod frå Nettbuss. Kommunikasjon 
med aktuelle kommunar angåande tillating er i prosess. Det er eit mål at alle 5 toalettvognene skal vera 
utplassert innan juli i år.» 
 


